
 

 

 

 

 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde  

onsdag den 29. oktober 2014 

 

Fremmødte: Isabella, Christina, Anne, Steen, Lars, Louise, Mogens  og Tina 

 

Dagsorden: 

 

1. Bemærkninger til det udsendte referat   

Arbejdsgruppen til værdiblomst og ordensregler er  Isabella og Christina.. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

2. Godkendelse af dagsorden: 

Dagsorden blev godkendt. 

 

3. Elevrådet  

– orientering om Eatordning. 

 

4. Endelig godkendelse af forretningsorden  

Forretningsorden blev godkendt. 

 

5. Udkast til principper for ”understøttende undervisning” se bilag udkast til principper vedr. 

holddannelse./ Christina, Mogens og Tina 

Principper for understøttende undervisning blev diskuteret. Gruppen foretager nogle 

justeringer i udkastet. 

Forslaget bliver fremlagt for personalet for at få deres stemmer med.  

Principper for understøttende undervisning tages op på næste møde.  

Principper for holddannelse tages op på et senere tidspunkt 

 

6. Udkast til ordensregler, ”værdiregelsæt” og udkast til ordensregler lejrskole/ Isabella, 

Christina og Adam 

Regelsættet blev godkendt på baggrund af nogle justeringer. Der skal nedsættes en 

arbejdsgruppe bestående af elever fra elevrådet, forældre og lærere, som skal udarbejde 

endeligt udkast til ordensregler. 

Indtil da vil ledelsen udarbejde midlertidige ordensregler, som skal fungere frem til, at et nyt 

endeligt ordensregelsæt fremsættes til godkendelse på næste møde. 

 

7. Status i forbindelse med reformen:  

Orientering om Lego L – projekt på 7. og 8. årgang 

 

8. Kvalitetsrapport 2013 og 2014: se bilag evt tilføjelser til skolens samlede faglige vurdering: 

Vedtaget og indsendes til forvaltningen.  

 



 

 

9.  Byggeri og renovering. Opfølgning på situationen vedr. vinduerne i den nye bygning. 

Mogens har svaret forældrene i 2. klasse vedr. vinduerne i den nye bygning. Så sagen 

betragtes som afsluttet. 

Fejl og mangler bliver løbende udbedret, så der er nu lidt mere fremdrift end tidligere på 

dette område. 

Lærerarbejdspladserne er ved at være etableret. 

Kælderen i den gamle bygning er færdig i løbet af 2 til 3 uger. 

 

10. Fremtidens fritidstilbud –  

AB orienterede om punktet. Punktet tages op på næste møde 

 

11. Meddelelser:  

Planen for juleafslutningen den 20. december lægges ud på hjemmesiden 

 

12. Forældrebank ved Mogens og Steen 

Banken er afprøvet af Mogens og Steen. Hans Henrik giver support til de sidste ting, der 

skal på plads. Der vil blive udarbejdet en guide til brugerne. Christinas redigerede skriv om 

forældrebanken, som skal lægges på hjemmesiden, nåede ikke at blive sendt ud til 

bestyrelsen, dette sendes ud til alle og drøftes på næste møde. 

 

13. Eventuelt  

• Lærerens dag – der blev takket for ”basserne” fra bestyrelsen. 

• Louise Søe orienterede om, at hun er trådt ind i ”Skole og Forældre.” 

• Kritik af det uklare afsenderforhold omkring udsendt spørgeskemaundersøgelse 

vedr. pædagog/lærersamarbejde sendt ud til forældrene. Afsender skolens 

læsevejleder MB.  

• Ros til fagdagene. 

 

 
 

 


